

EN COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution
Brilliant cleansing for long-lasting comfort

Important – Please read carefully and keep this package insert for future reference.

COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution cleans, rinses, disinfects, stores, removes surface deposits including lipids and proteins, and re-wets soft (hydrophilic) contact lenses.

Caring for your contact lenses with COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution.

Always wash and dry your hands thoroughly before handling your soft contact lenses.

Cleaning:

- Place a few drops of COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution on each lens surface.
- Rub each side gently from the center to the edge for 2-4 seconds. Never rub in a circular motion, it may tear the lens and not clean the outer edge surface.

Rinsing:

- Rinse each side of the lens for at least 5 seconds with COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution.
- Place lenses in the correct chambers of the AMO lens case (blue for left - white for right).
- Fill both chambers with fresh COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution. Replace lens case caps and soak for at least 6 hours for disinfection, protein and lipid removal. Your lenses are now ready for wear. Rinse the lens case with COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution and leave to air dry.

Storage: You may leave your lenses in the unopened lens case in COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution for up to 30 days continuously. After 30 days, cleaning and disinfection must be repeated before wearing your lenses.

Intensive Cleaning: COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution removes protein from your lenses during cleaning and disinfection. This will help to keep your lenses smooth for enhanced wearing comfort. Where the level of protein deposits is unusually high a more intensive protein removal may be necessary. Your eye care practitioner will advise if you require protein removal tablets.

WARNINGS:

All instructions must be followed. Failure to do so may result in serious eye infection or injury. If eye irritation occurs immediately discontinue lens wear and contact your eye care practitioner.

Precautions:

General: Use COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution with soft contact lenses, including silicone hydrogel lenses
Do not use if allergic to any of the ingredients
Do not wear your lenses longer than prescribed
Discard any lenses that are damaged or dehydrated
Avoid using aerosols when wearing contact lenses
Attend regular check-ups with your eye care practitioner
Keep out of the reach of children

Use: Always use COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution with the AMO COMPLETE lens case provided
Do not use if tamper-evident seal is missing or broken
Always use fresh solution
Always manually rub your lenses with solution for at least 2-4 seconds before soaking
Do not swim, shower or bath while wearing contact lenses
Do not use saliva or put lenses in your mouth to rewet
Do not use after the expiry date
To avoid contamination do not allow the bottle tip to touch any surface and avoid contact with eyes
Do not swallow the solution
Do not rinse and store your lenses or lens case with tap water

Storage: Close the bottle tightly immediately after use
Store between 5°C to 25°C

Discard and Expiry: Use before the expiry date on label and carton
Discard any remaining solution 90 days after first opening the bottle
Discard any remaining solution in your contact lens case before disinfecting your lenses again
Always discard your old lens case and use the new one provided

Product: COMPLETE RevitaLens® Multi-Purpose Disinfecting Solution

Ingredients: Aloxidine 0.00016%; Polyquaternium-1 0.0003%; Boric acid; Sodium borate decahydrate; Tetronic 904; Edetate disodium (EDTA); Trisodium citrate dihydrate; Sodium chloride and Purified water.

This product does not contain phthalates. This product does not contain BPA.



AMO Ireland
Block B, Liffey Valley Office Campus
Dunyrallye, Co Dublin, Ireland

AMO, COMPLETE and COMPLETE RevitaLens are trademarks owned by or licensed to Abbott Laboratories, its subsidiaries or affiliates. TETRONIC is a trademark of BASF Corporation

Patents: www.abbott.us/patents

© 2015 Abbott Medical Optics Inc.

FR Solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens®
Un nettoyage exceptionnel pour un confort durable

Important – Lire attentivement cette notice et la conserver.

La solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® nettoie, rince, décontamine, conserve, élimine les dépôts de surface, y compris les lipides et les protéines, et réhydrate les lentilles de contact souples (hydrophiles).

Entretien des lentilles de contact avec la solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens®. Toujours se laver et se sécher soigneusement les mains avant de manipuler les lentilles de contact souples.

Nettoyage :

- Placer quelques gouttes de solution décontaminante multifonctions Complete RevitaLens sur chaque face des lentilles.
- Masser délicatement chaque côté pendant 2 à 4 secondes, en progressant du centre vers le bord. Ne jamais effectuer de mouvement circulaire, cela pourrait déchirer la lentille et la surface du bord externe pourrait ne pas être nettoyée.

Rinçage :

- Rincer chaque face de la lentille pendant au moins 5 secondes avec la solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens®.
- Placer les lentilles dans le compartiment correspondant de l'étui à lentilles AMO (bleu pour la lentille gauche, blanc pour la lentille droite).
- Remplir les deux compartiments de solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® fraîche. Revêsser les couvercles de l'étui à lentilles et laisser tremper pendant au moins 6 heures pour assurer la décontamination et l'élimination des protéines et des lipides.

Les lentilles sont maintenant prêtes à être portées. Rincer l'étui à lentilles avec la solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® et laisser sécher à l'air libre.

Conservation : Vous pouvez laisser vos lentilles dans l'étui à lentilles fermé et rempli de solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® pendant 30 jours maximum. Au bout de 30 jours, vous devez procéder à une nouvelle opération de nettoyage et décontamination avant de porter vos lentilles.

Nettoyage intensif : La solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® élimine les protéines des lentilles pendant le nettoyage et la décontamination. Ceci aidera à conserver vos lentilles douces pour un plus grand confort de port. Lorsque les dépôts protéiques sont particulièrement abondants, une élimination plus intense peut être nécessaire. Votre ophtalmologue vous indiquera si vous avez besoin d'utiliser des comprimés de déprotéinisation.

MISES EN GARDE :

Toutes les instructions doivent être rigoureusement suivies, afin d'éviter tout risque d'infection ou de lésion oculaire grave. En cas d'irritation oculaire, retirer immédiatement les lentilles de contact et consulter votre ophtalmologue.

Précautions :

Généralités : Utiliser la solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® avec les lentilles de contact souples, y compris les lentilles en silicone hydrogel
Ne pas utiliser cette solution en cas d'allergie à l'un des composants
Ne pas porter les lentilles plus longtemps que la durée prescrite
Jeter toute lentille endommagée ou déshydratée
Éviter d'utiliser des aérosols lors du port de lentilles de contact
Effectuer régulièrement des visites de contrôle chez votre ophtalmologue
Tenir ce produit hors de portée des enfants

Utilisation :

N'utiliser la solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens® qu'avec l'étui à lentilles COMPLETE AMO fourni dans la boîte
Ne pas utiliser ce produit en cas de détérioration ou d'absence du scellé du bouchon
Toujours renouveler la solution à chaque utilisation
Toujours masser les lentilles pendant au moins 2 à 4 secondes avec la solution avant de les laisser tremper
Ne pas nager, et ne pas prendre de douche ni de bain avec les lentilles de contact
Ne pas utiliser la salive ni porter les lentilles à la bouche pour les réhumidifier
Ne pas utiliser ce produit après la date de péremption
Pour éviter toute contamination, ne pas mettre l'embout du flacon en contact avec quelque surface que ce soit et éviter le contact avec les yeux
Ne pas avaler la solution
Ne pas rincer les lentilles ni leur étui à l'eau du robinet et ne les conserver pas avec de l'eau du robinet

Conservation : Bien refermer le flacon immédiatement après utilisation
À conserver entre 5°C et 25°C

Élimination et remplacement : Utiliser le produit avant la date d'expiration figurant sur l'étiquette et l'emballage
Jeter toute solution restante 90 jours après la première ouverture du flacon
Jeter toute solution restante dans l'étui des lentilles avant de les décontaminer à nouveau
Jeter systématiquement l'ancien étui à lentilles et utiliser le nouvel étui fourni

Produit : Solution décontaminante multifonctions COMPLETE RevitaLens®

Composants : Aloxidine 0.00016 %; Polyquaternium-1 0.0003 %; acide borique; tétraborate de sodium décahydraté; Tetronic 904; édétate disodique (EDTA); citrate dihydraté trisodique; chlorure de sodium et eau purifiée.

Ce produit ne contient pas de phthalates. Ce produit ne contient pas de BPA.